
 

Referat - Skolebestyrelsesmøde 

 
Sted: M.C. Holms Skole, Personalerummet 
 
Dato: 15. november 2023 
 
Tid: 19:00-20:00 
 

 
Mødedeltagere: 
Forældrerep. Amalie S. Christensen (formand) 
Forældrerep. Mia Gehlert (næstformand)  
Forældrerep. Pia Hvidtfeldt Larsen  
Forældrerep. Nina Øvig Sander  
Forældrerep. Mette Camilla Brøndberg Holst 
Forældrerep. Mette Balle Hermansen  
Forældrerep. Louise Bro Pedersen  
Medarbejderrep Berit Søndergaard  
Medarbejderrep. Ann Gade 
Viceskoleleder Vinni Dalgaard  
Pædagogfaglig Leder  
Skoleleder Line Rask Abildgaard 
 
Afbud:   
Louise, Ann, Mette, Mette Camilla, Pia 

Punkt Noter til punktet 
T = tilsyn, B = Beslutning, H = Høring, D = Drøftelse, 
O = Orientering 

Ansvar 

1. Opfølgning på 
madordningen 
 

(T) 
Ledelsen fremlægger balancen i økonomien for 
Madordningen til dato samt fremskrivning for 
budgetåret 2023.  
 
(D) 
Forventning til madordningen 2024 drøftes.   
Tina har gjort et virkelig flot arbejde i at bringe 
råvareudgifterne ned, hvilket gør, at budgettet for 
madordningen kan overholdes. 
Det vurderes derfor, at 300 kr. i forældrebetaling 
rækker for nuværende. 
 
Midt på foråret tager vi budgettet for 
madordningen på bestyrelsesdagsordenen igen. 
 

Ledelsen + 
alle 

2. Budgetopfølgning 
 

(T)  
Orientering om status for budget 2023. 
Vi forventer at komme ud med et overskud. Idet der 
er refunderet vikarmidler til 
kompetenceudviklingsforløb fra bl.a. Villumfonden 

LA 



 
til Ophav og Makerspace samt til intern 
kompetenceudvikling i Morsømetoden. 
Vi anmoder om at få overført overskuddet til budget 
2024. 

5. Valg til skolebestyrelsen 
2024 

(D) 
Planlægning af valg til skolebestyrelsen i 2024.  
 
Referat fra mødet d. 19/9:  
Hvordan tiltrækker vi flere forældre til valgmødet? 
Forslag om en madkurvsfest for alle familier. Kl. … 
går forældrene for sig til en årsberetning og 
valghandling. 
Punktet sættes på til yderligere drøftelse til det 
kommende skolebestyrelsesmøde. 
 
Der arbejdes videre med en dato for valgmødet med 
madkurvsfest. 
Der tænkes indvielse af legepladsen, kort 
orientering om bestyrelsesarbejdet samt 
valghandling i løbet af aftenen. 
 
 

Alle 

6. Forældrehenvendelser 
 

Der har været forældrehenvendelser vedr. 
overgangen fra skole til SFO. Vi arbejder videre med 
strukturen og rammerne for overgangene sammen 
med børnene. 
 

Alle 

7. Evt.   
Legepladsprojektet er sat i ordre. Projektet 
gennemgås og hænges op i Fællesrummet. 
 
 
 

 

9. Godkendelse af referat Godkendt Alle 

 
 
 
 


